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Datum    

2013-09-22    

    

Protokoll 

Mötesdatum Plats  

2013-09-14 Västernäs skola  

 

 
 

Höststämma - Rangarnö byalag 

§ 1 Val av mötesfunktionärer för stämman 

Stämman beslöt   

att   utse byåldermannen som ordförande 

att   utse Annette Petersson till sekreterare samt 

att   utse Margret Dahlqvist och Annika Juntunen till justerare. 

 

§ 2 Lägesrapport rörande gemensam byverksamhet 

Ordföranden rapporterade att 

 I samverkan med Fritidsområdet har det satt upp en ny anslagstavla 

och brevlådorna är nu sorterade på vägnamnen. Det finns utrymme 

för flera brevlådor för de fastigheter som ännu inte har satt upp en 

brevlåda. De som fortfarande har postlådenummer kvar uppmanas 

att märka upp brevlådan med vägnamn och nummer. 

 Brevlådorna vid södra infarten har tidigare blivit påkörda av ett  

transportfordon som kom från båtplatsen och ska åtgärdas av Lasse 

Petersson och/eller nuvarande båtsektionen under hösten. 

 Ordföranden framförde sitt tack till festkommittén och badkommittén 

för sommarens arrangemang och till den nya badflotten vid 

badplatsen. 

 Marianne och Sören Joelsson kommer att delta på den årliga träffen 

som anordnas av Amfibieregementet i Berga. Träffen äger rum den 

16 oktober. Om fler vill följa med går det bra att kontakta Marianne 

eller Sören. Marianne fick också i uppdrag att kontakta kommunen för 

att försöka få med en representant därifrån till mötet.  

 Ordföranden påminde de olika sektionerna om att till vårstämman 

lämna in en skriftlig verksamhetsplan och budget 3 veckor innan 

stämman. 
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 Annika A-son informerade om arbetet med hemsidan. 

Styrelseprotokoll, protokoll från vår- och höststämmor, kyrkoböcker 

samt medlemsförteckningen kommer att läggas upp. Inloggning 

behövs för att läsa dessa handlingar. Om någon har problem med 

inloggningen mejla till webmaster@rangarno.se. Annika tar också 

gärna emot synpunkter och bilder. 

 Revisionsberättelse 

Stämman beviljade styrelsen ansvarsfrihet för tiden 

 2012-05-01–2013-04-30.  

 

 

§ 3 Övriga gemensamma frågor 

Trädfällning/gallring på S 4 

Kritik har uppkommit att de har gallrats för hårt på S4. Tjörnerud informerade 

alla om att han märkt vilka träd som skulle fällas med det visade sig att 

flertalet av träden var dåliga och måste tas ned de med. Tjörnerud erbjuder 

sig att hålla undan slyet och behålla björkstubbar som får växa till sig. Inom 

en femårsperiod kommer vi att se en fin återväxt. 

Styrelsen uppmanar till förslag ang. användning av marken på S4 enligt de 

regler som gäller för sådan mark.  

 

 

§ 4 Lägesrapport båtsektionen 

Båtkommittén har under året 

 Grusat vägen ner till båtplatsen 

 Klippt gräs 

 Fällt träd 

 Oljat och målat boden 

 

Eftersom det har inkommit klagomål på att träden ovanför stora bryggan fällts 

påminde Joakim Lirfeldt, sammankallande i båtsektionen, om att han på 

vårstämman informerat om planerna på att fälla träden utan att någon 

invände mot detta. 

 

§ 6 Lägesrapport vägsektionen 

Vägsektionen planerar att schakta vägen vid Koralls och Rydbergs 

fastigheter. Under sommaren har Kalle Arvidsson sladdat vägen och klippt 

gräskanterna. Fastighetsägare utefter Rangarnö byaväg uppmanas att röja 

sina vägkanter och klippa bort grenar som hänger över vägen.  

 

 

mailto:webmaster@rangarno.se
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§  Lägesrapport samfällighetssektionen 

Krister Nilsson uppgav att han önskar ytterligare ett samfällighetsmöte. 

Sammankallande Elin Griff ordnar med detta.  

 

 

§ 7 Övriga frågor 

 Nyval och fyllnadsval till styrelsen 

Kicki Svärdh avgår som byålderman innan mandattiden har gått ut.  

Stämman beslöt  

att utse Annika Andersson som byålderman mandatperioden ut samt 

att utse Per Almén till suppleant i styrelsen istället för Annika 

Andersson. 

 

 Sektionernas befogenheter 

Efter diskussion om sektionernas befogenheter påtalades att i och 

med de nya stadgarna skall varje sektion inkomma med skriftlig 

verksamhetsplan inför varje ordinarie stämma. Alltså kommer 

byalaget varje vårstämma få medvetenhet om, och därmed också 

kunna godkänna, kommande aktiviteter. I och med detta ges 

sektionerna de befogenheter som behövs för att genomföra sina 

planer. 

 

 Styrelsen får i uppdrag att ta fram riktlinjer för hur medlemmarna i 

byalaget lämnar synpunkter och frågor på byverksamheten till 

styrelsen. 

 

 

 

Vid protokollet: 

 

Annette Petersson 

 

 

Justeras: 

   

Margret Dahlqvist  Annika Juntunen 

 


